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VI MÄRKTE ETT GEMENSAMT BEHOV

• Vi var många kommuner som hade planer på en intern 
variant av Origo. På Origo-träffen i Ö-vik i jan lyftes frågan 
om det fanns intresse för att samarbeta kring utveckling av 
gemensamma funktioner. 

• Då detta ligger utanför ramen för Origo samverkan hade vi 
ett start möte med de kommuner som var intresserade för 
att diskutera hur detta skulle kunna gå till



HUR GÖR VI?

• Konsensus i gruppen var att samarbetet skulle passa sig 
bäst i projektform. Projektet ska hållas enkelt och väl 
avgränsat. Vi börjar litet och utvärderar. Fungerar det bra 
kan vi fortsätta. Projekttid borde till en början vara kort, 
0,5-1 år. 



HUR GÖR VI?

• Vi försökte jämföra varandras kravspecar för att hitta 
minsta gemensamma nämnare

Vi bestämde oss för att titta vidare på följande funktioner:
• Lagerhanterar med ev koppling till metadata
• Skrivut-fuktion
• Fastighetsrapport från LMs direkttjänst
• Skiss/ritverktyg



VAD KOM VI FRAM TILL?

• En stor utmaning är/var att vi kommuner är i olika faser och 
har olika tidsplaner

• Vi valde att börja satsa på att köra ett ”halvmjukt” 
samarbete runt fastighetsrapporten från LM. Det får bli vår 
test då det gäller att samarbeta i denna form samtidigt som 
vi får en funktion som alla vill ha. 


	Bildnummer 1
	Bildnummer 2
	Bildnummer 3
	Bildnummer 4
	Bildnummer 5

